
Styrelsen informerar Mars 2015

Information:
Hela protokollet finns att läsa på kanslit, för den som vill ha mer utförlig information.

Ekonomi
Yvonne har hjälpt oss och lagt in allt i år i Fort Nox. Kim och Anneli jobbar stenhårt för att alla 
bitar ska falla på plats. Så bra jobbat!
Sandra Werkander håller på med medlemsregistret så vi kan fakturera ut alla medlemsavgifter 
direkt till varje medlem. Det kommer bli så bra för alla parter när det kommer igång. Heja Sandra!

Lira:
Bosse Ronsten och Adam Ladebäck ska sätta sig ner och se hur vi kan gå vidare med Lira-projektet.
Lira funkar terminen ut, men sen behöver vi hitta en person som kan axla Adams roll i projektet.

Bordtennis:
Lars Oxenwalt och Björn Axelsson besökte oss i styrelsen och berättade om Bordtennisens 
verksamhet. Ett trevligt möte och vi var överens om att verksamheterna måste komma närmare 
varandra i klubben. Dels för att kunna hjälpas åt mer te x vid cuper och andra arrangemang, men 
även för att öka förståelsen för varandras verksamheter. Vi jobbar tillsammans vilket gör allt både 
enklare och roligare!
Sponsorgruppen bör ta hela ”varukorgen” IFK Visby och erbjuda olika lösningar till de intresserade
när det gäller sponsring. 

Mellandagscupen:
Tommy Kihlman ansöker om att få Ica Maxi arena till Mellandagscupen 2016. De önskade datumen
från arrangörsgruppen är 27 – 29 december. Gruppen behöver jobba vidare på flera förslag till 
vilken samarbetspartner vi ska ha nästa år. 
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